
 
 

 

 

 

Protokoll til styremøte i Bremnes Idrettslag 

 
Møtenummer:  1/2024 

Dato:   04.01.2024  

Kl:   19:00   

Stad:   Klubblokalet   

Innkalla: Vivian Kvarven, Tine Pernille Mordtvedt Olsen, Monica Urang, Tone Legøy Nordtun, 

Kristina Nesse, Ronnie Kallevåg, Tore Natterøy, Rune Aarskog, Kjell Arne Ådnanes, Lennart Andal (vara), 

Turid Birgitte Aga (vara), Torbjørn Agdestein (ADM) 

Ikkje møtt: Tone Legøy Nordtun, Kjell Arne Ådnanes, Tore Natterøy(Tom Larsen var stedsfortreder) 

 

 

Saksliste: 

 

Saksnr. Sak Type Ansvarleg Tid satt av 
01/24 Godkjenning av innkalling/forrige referat (protokoll) 

Inkallinga og protokoll godkjent og protokoll legges ut på 

heimesida. 

V Vivian 3 min 

02/24 Økonomi 

Gjennomgang for økonomien til idrettslaget. 

Undergruppene må komme med forslag til budsjett til 

neste møte. 

O Monica 15 min 

03/24 Kort oppdatering frå avdelingane: 

Friidrett: Deltok på romjulsstevne på Stord. Har starta opp 

aktiviteten for 2024. Vidaresignert Odd Rune for 1 år til. 

 

Turn: Gjennomført trenarmøte. Pr dags dato er det 174 

turnarar. God auke i dei eldste og dei yngste gruppene. Har 

vedtatt budsjett på lønna trenarar. Sender mangen på kurs i 

2024. Sikringskurs 1, medtrenarkurs og trenarkurs 2. 

Veldig positivt at alle trenarar ynskjer kursing. Me 

arrangerar sikringskurs 1 i Bømlohallen. Ynskjer å få til 

"skuleferie-turn" der 13+ kan være med som 

foreldrevakter. 

 

Fotball: 

Starter opp med trenarmøte for barnefotballen neste veke. 

Sesongen godt i gong med treningar for alle lag. Slit litt 

med trenarar for enkelte lag, men jobbar med saken. 

Budsjettforslag så godt som ferdig. 

O/V Rune,Ronnie,Tore 20 min 

04/24 Årsmøte 

Monica, Vivian, Tone og Turid står på val i år. I tillegg til 

leiarane av undergruppene 

- Dato 

Forslag på gjennomføring 14. mars 

Forslag Vedtatt. 

- Valkomité 

Valkomiteen må i gang med arbeidet.  

O/V Alle 10 min 

05/24 Saker/info fra administrasjonen O/V ADM 10 min 



 
 

 

 

 
 

Type saker: Vedtakssak=V, Orienteringssak=O,  
 

Dersom nokon av styremedlemmane ser seg som inhabil i ei sak, ber ein om at dette meldast styreleiar så raskt som mogleg.  

 

 

 

Vivian Kvarven 

Leiar hovudstyret 

 

 

- Kickoff 2024 

Hovedstyret innvolverar seg ikkje i matvalg. 

Utmerkelsene blir dei same som tidlegare. Tar 

kontakt med leverandør og bestiller. 

- Medlemssystem 

ADM informerte om misnøye med Rubic blant 

naboklubber da overgangen har vist seg å være 

utfordrande.. Tar fortløpande vurdering etter 

overgangen 01. feb 

06/24 Eventuelt: 

- Gruppeidrett Orientering 

Forslag på vedtak om å opprette ny gruppe i 

idrettslaget inn under O-laget  

Alle for. Vedtatt.  

ADM gir beskjed til krets og fyller inn 

søknadsskjema som arrangør av turorientering 

2024.  

- Tidspunkt for hovedstyremøte 

Forslag om å endre tidspunktet for 

hovedstyremøtene til 18:00 

Alle for. Vedtatt. 

O/V Alle 30 min 


